
 

 

 

Møde: Skolebestyrelse 
Afbud fra Lars og Brit 

Dato og tid: Mandag den 27. september 2021 
kl. 16.30-18.30 

 

 Dagsorden Referat 

1. 
 
 

Orienteringer 
- Ny dato for digital workshop 
- Projekt Livswærket - status fra 

arbejdsgrupper 

- Skolefrugt 
- Skolemad 

 
Digital workshop: 
- Projekt “Livswærket”: 
- Møde med Browærk med “idemylder” som nu 
arbejdes videre med.  
- Borgerforening vil lave folder og video til 
promovering af Thyborøn  
- Tur til Klimatoriet. Afventer respons på vores 
forespørgsel. 
Skolefrugt: 
- Skive frugt leverer ikke længere.  
- Der er ikke mulighed for at få frugt ved hjælp af 
EU-midler før næste skoleår. 
Skolemad: 
- Der kan være en prisstigning på skolemad 
grundet prisen på engangsservice. En løsning 
kunne være at vi selv leverer en hjælper (elev) 
eller at vi indkøber tallerkner som Wærket så 
sørger for rengøringen af. 

2. 
 
 

Elevråd 
- Fælles kommunalt elevrådsmøde 
- Må udskolingen igen forlade 

skolen i 10-pausen. Argumenter 
følger 

- Adgang til kaffe/the/kakao automat 
- Trampoliner som på Lemvig havn i 

skolegården 

Hjalte og Hardy deltager i mødet 
Fælleskommunalt elevrådsmøde: 
Hjalte og Mathias har været til møde i 
byrådssalen, hvor temaet var arbejdet med og på 
elevrådet. Trivsel er den nye indsatsområde. 
Forlade skolen i 10-pausen:  
- Vil gerne kunne købe morgenmad i denne pause 

- Forældrerepræsentanterne lægger op til, at man 
evt. kunne lave et andet tilbud i skolen, som man 
kan spise. Det kunne være boller, frugt etc. 
 

Kaffe/te/kakao: 
- Christinelystskolen menes at have adgang til en 
automat 
- Kakao kunne godt gå imod skolens nye 
kostpolitik 
Trampoliner: 
- Kunne evt. stilles i “Trekanten” for at udnytte 
pladsen bedre. Udfordringen kan være 
sikkerheden.  
- Et forslag kunne være en hoppepude 

- Bestyrelsen mener ikke, at eleverne skal 
forlade skolen i 10-pausen.  

- Der er forslag om en bolle og et stykke 



 

 

frugt. Enten et gratis tilbud, eller et tilbud 
hvor pengene bliver brugt til et 
arrangement bestemt af elevrådet. 

3. 
 
 

Dialog og aftalestyring 
- Bilag kommer lige inden eller på 

mødet - gennemgås 

Dialog og aftalestyring: 
- LN gennemgik bilag uden yderligere 
kommentarer. 

4. 
 
 

Mål og indholdsbeskrivelse på SFO-
området + dokument om overgange 

- Bilag kommer lige inden eller på 
mødet - gennemgås 

Mål og indholdsbeskrivelse SFO: 
- SZM gennemgik processen omkring 
udarbejdelsen af dokumentet. 

5. 
 
 

Høring budget 2022 
- Se bilag og forklaring på mail. 

Budget: 
- Der aftales punkter, som skal kommenteres. 
MED-udvalg og skolebestyrelse sender 
høringssvar sammen. 

6. 
 
 

Eventuelt 
Forældremøder.  
 

Evaluering af disse sættes på som punkt til næste 
møde. 

 

 

 


